

# **2526**S.1 Information Day升中簡介會

18/10

2 30/10

3 8/11

課程簡介及校園導賞

11:00-13:00

深度學習周 公開課

09:00-11:00

升中選校策略及 親子STEAM&IT學習體驗

14:00-16:00

4 18/11

6/12

**3/1** 

英文班簡介及公開課

10:15-11:35

學校開放日 暨 升中選校策略簡介

> 10:15-11:35 14:00-15:30

中一面試技巧工作坊

10:00-12:30

本校辦公時間

星期一至星期五 (08:30 - 17:00) 星期六 (09:00 - 12:30) 星期日及公眾假期休息

如有疑問,請致電2448 2960與陳凱怡小姐聯絡

立即報名











# 萬鈞伯裘書院 2025-2026 升中簡介會

本校過去一直致力推動全人發展,而學生在多元學習領域均獲佳績。2018年,本校獲得「全國十佳科技教育創新學校」稱譽,並獲政府資訊科技總監辦公室選為全港八間中學之一,舉辦資訊科技增潤計劃。此外,本校設有中一至中五級英文班,培育學生運用英語的信心,提供具國際視野的人才。

2026-2027年度中一自行分配學位將會接受申請,相信貴校家長正為子女選擇合適的學校,本校為家長及小六學生舉行一連串的升中簡介會,讓家長及子女更詳細了解升中資訊,與及認識本校的課程和特色。現誠意邀請貴家長及子女參加,有關的詳情臚列如下:

1. 升中簡介會(一):本校課程簡介 暨 中一生成長照顧介紹及校園導賞

內 容:向家長介紹本校教育理念、課程特色,另外當日亦會即時帶領家長參觀校園設施。

日 期:18/10/2025(六)

時 間:11:00-13:00

2. 升中簡介會(二):深度學習日 (Deep Learning) 公開課

內 容:以公開課形式,透過讓家長親身參與本校深度學習週之活動,體驗深度學習模式。

日 期:30/10/2025 (四)

時 間:09:00-11:00

3. 升中簡介會(三):升中選校策略及親子STEAM&IT學習體驗

內 容:向家長講解升中選校策略,並進入校園,體驗本校科學堂之互動學習模式,活動安排 親子科學活動,讓參加者了解本校STEAM教學。

日 期:8/11/2025(六)

時 間:14:00-16:00

4. 升中簡介會(四): 英文班簡介及公開課

內 容:讓家長進入課室,以公開課形式體驗本校英文堂之互動學習模式。

日 期:18/11/2025(二)

時 間:10:15-11:35

5. 升中簡介會(五):學校開放日 (Open Day) 暨 升中選校策略簡介

內 容:藉學生個人經歷以及各展區,介紹學校各學習活動,讓家長與子女了解本校特色,亦從另一角度了解本校資訊。同時,介紹以攤位形式進行,為蒞臨參觀的家長簡單介紹本校教育理念。

日 期:6/12/2025(六)

時 間:10:15-11:35

14:00-15:30

6. 升中簡介會(六):中一面試技巧工作坊

內 容:活動前參與同學將獲發面試教學影片,以作預習,並於活動當日進行模擬面試,指導

同學個人及小組面試技巧,為報讀本校作好準備。

日 期:3/1/2026(六) 時 間:09:00-12:30

現誠意邀請貴校家長及子女參加本校升中簡介會。如有查詢,可致電本校24482960與陳凱怡小姐 聯絡。貴家長亦可透過以下QR CODE或以下連結網上報名。

https://forms.gle/1GgxxFn7gXrKvjU96



# Man Kwan Pak Kau College 2025-2026

# Information Day for S.1 Admission

Our school is committed to fostering holistic student development, with our students achieving outstanding results across diverse learning domains. In 2018, we were honored as one of the "Top 10 National Innovative Schools in Technology Education" and selected by the Office of the Government Chief Information Officer (OGCIO) as one of the eight secondary schools in Hong Kong to implement the IT Enrichment Programme. Additionally, our school offers EMI classes from S1 to S5, cultivating students' confidence in using English while providing them with a global perspective.

Applications for the 2026-2027 discretionary places (DP) will begin soon. We understand the importance of selecting the right secondary school for your child, and we are here to support you in making an informed decision. To provide a comprehensive understanding of our school's curriculum and distinctive features, we are pleased to host a series of Information Days for S1 Admission. We cordially invite parents and P.6 students to participate in these sessions. Please find the details below:

# 1. Introduction of School Curriculum cum Campus Tour

Parents will gain insights into our educational philosophy, curriculum features, and student care initiatives through this session. In addition, a guided campus tour will be provided to showcase our facilities.

Date: 18/10/2025 (Saturday)

Time: 11:00 - 13:00

### 2. Open Classroom: Deep Learning Programme

Parents will participate in activities from our Deep Learning Week through a public lesson. This session will allow parents to experience our innovative deep learning model firsthand.

Date: 30/10/2025 (Thursday)

Time: 09:00 - 11:00

# 3. Strategies on Choosing a Secondary School cum Parent-Child STEAM & IT Learning Experience This session will introduce effective strategies for selecting a secondary school. Parents and children will also participate in interactive STEAM activities, allowing them to experience the engaging and innovative teaching approaches in our Science Lab.

Date: 8/11/2025 (Saturday)

Time: 14:00 - 16:00

## 4. Introduction of EMI Classes cum Open Classroom

Parents will join an open classroom session to experience the dynamic and interactive learning environment of our English lessons, which are delivered under our EMI curriculum.

Date: 18/11/2025 (Tuesday)

Time: 10:15 - 11:35

# 5. School Open Day cum Strategies on Choosing a Secondary School

Parents and students will explore the unique features of our school through student showcases, exhibits, and booth stations highlighting key learning activities. Parents will also receive a brief introduction to our educational philosophy.

Date: 6/12/2025 (Saturday)

Time: 10:15 - 11:35 14:00 - 15:30

# 6. Interview Skills Workshop for P.6 Students

Participants will receive an instructional video on interview techniques as preparation for this workshop. On the workshop day, mock interviews will be conducted to enhance both individual and group interview skills, equipping students for admission to our school.

Date: 3/1/2026 (Saturday)

Time: 09:00 - 12:30

# 7. Strategies on Choosing a Secondary School (Central Allocation) cum Campus Tour

Parents will receive guidance on selecting a secondary school under the Central Allocation system. A guided campus tour will also be provided as part of this session.

Date: To be confirmed Time: 10:00 - 12:00

We warmly invite parents and prospective S1 students to join our Information Days. For inquiries, please contact Ms. Chan Hoi Yee at 2448 2960. To register, please scan the QR code or visit the following link:

https://forms.gle/1GgxxFn7gXrKvjU96

